
 

Referat Styremøte  
27. Februar 2025 

 
 

 

Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

Onsdag den 27. februar 2025 
19:00. 
Hos Tommy 
 

Styret 
 
 

Til stede: Halvar, Torgeir, Tommy og Roy på telefon 
Fravær: Kine, Ole, Oddvar og Bjørn 

Saksliste:  
 Ingen saksliste, kun orienteringer og forberedelser til Årsmøtet 

 Orienteringer  
 
Leder  

• Rapport fra kasserer om at regnskapet ikke blir ferdigført tidsnok til 
årsmøtet fra regnskapsbyrået. Derfor vil det heller ikke foreligge noen 
revisjonsmelding til årsmøtet. 
Håper å få tatt regnskap 2024 på medlemsmøtet i påsken 2025. 

• Det legges fram 3 budsjettforslag for 2025 for medlemmene på årsmøte 
• Styret har ikke mottatt forslag fra valgkomiteen for valg 2025. Dette 

formodes lagt fram direkte på årsmøtet av valgkomiteen. 
• Medlemstallet holder seg stabilt. 
• Det er kommet inn et forslag i forslagskassen. Dette gjelder behov for 

renovering av handicap-toalettet. Ole og Tommy ser på saken og 
vurderes hva som må gjøres og innhenter et prisoverslag 

• Styret ønsker tillatelse fra årsmøtet å få myndighet til å gjøre 
redaksjonelle endringer av regelverket som er bestemt av tidligere 
årsmøter. 

Nestleder 
• Har overtatt 5 gatelys som er byttet ut på Andenes. Disse håper vi å kunne få 

montert opp på Sandnes i løpet av sommeren.  
Styret vil gjerne takke Torgeir for initativ til dette. 

 
Sekretær 

• Har vært i kontakt med saue- bonde Glenn Knædal på Åknes angående fe-rist 
på veien mot Åknes.  Han var veldig positiv til dette og ønsket gjerne å vøre 
med å bidra med hjelp om det skulle bli aktuelt. 
Har sendt henvendelse til kommunen om tillatelse til å sette opp denne ku-
fella, men har ikke mottatt svar enda. 
Roy får tak i en kontaktperson i fylkeskommunen, da denne veibiten 
muligens tilhører dem og at vi derfor må sende henvendelsen til dem om 
tillatelse til å plassere ku-fella på veien. 

 


